RE系列旋转蒸发仪0.5-2L

产品名称	RE系列旋转蒸发仪0.5-2L	
公司名称	河北冀群仪器有限公司	
价格	面议	
规格参数	品牌:冀群 型号:RE系列	
公司地址	石家庄市裕华东路148号国际名邸B座703室	
联系电话	0311-68053182 13303233509	

产品详情

RE系列旋转蒸发仪(0.5-2L)

型号:RE系列品牌: 冀群仪器

RE-系列旋转蒸发仪 (0.5-2L)

RE-Series Rotary Evaporator (0.5-2L)

用途:

旋转蒸发器是化学工业、医药工业、高等院校和科研实验室等单位必要的基本仪器之一,是制造及分析实验中提取浓缩的主要设备。

特点:

RE-2000A电动机具有10-180rpm无级调速及自动升降功能,主体采用铝合金材质,平稳安全,美观大方. 旋转体由一组稳定可靠的微型电机、测速电机和集成电路控制装置组成。在电子调速作用下,可在10-18 0rpm范围内稳定旋转,已达到国内外先进水平。

USE:

Rotary evaporator is one of the necessary basic instruments in chemical industry, medicine industry, institutions of higher learning and scientific research laboratory and other units, is the major equipment of extraction and concentration in manufacturing and analysis of experiments.

Features:

The motor of RE-2000 has 0-180RPM step-less speed regulation and automatic lifting function, the main body uses the aluminum alloy material, smooth, safe, and beautiful. Revolving body is consisted of a set of stable and reliable micro motors, speed motors and integrated circuit control devices. In the role of electronic speed, it can be rotated stably in 10-180RPM range, which has reached the advanced level at home and abroad.

Technical parameters:

基本参数	型号Model	RE-2000A	RE-2000B	RE-2000E	
Basic					
Parameters	玻璃材质Glass material	GG-17			
	支架材质Stent material	铝合金Aluminium alloy			
	锅胆材质Bath material	特氟隆复合锅,全封闭加热			
		Teflon composite pot, fully enclosed heating			
	旋转瓶容积Rotary flask volume	0.5-2L 24# 标口standard mouth			
	收集瓶容积Collecting flask volume	1L 35#球磨口ball mill mouth			
	旋转功率Rotary power	40W		40W brush-less motor	
	旋转速度Rotary speed	0-180rpm			
	加热功率 Heating power	1.5KW			

0-99	
± 1	
15W	
120mm	
220V/50Hz	
660*420*830	
630*560*540 0.19方square	
26	